8D7N BLUE ICE OF LAKE BAIKAL

T/C: GA-NWIKTW | UPDATED: OCT 2023

Lake Baikal

The 3.15-million-ha Lake Baikal is the oldest (25 million years) and deepest (1,700 m) lake in the world (2 unit of Burj Khalifa). Lake Baikal is regarded as the Galapagos of Russia with nearly 3,700 species. In fact, many of the species in this lake can't be found anywhere else on Earth.

贝加尔湖

315 万公顷的贝加尔湖是世界上最古老(2500 万年)和最深(1700 米)的湖泊(深度 约能容纳2座迪拜塔)。贝加尔湖被誉为俄罗斯的加拉帕戈斯群岛,拥有近3700种生物。事实上,这个湖中的许多物种在地球上的其他任何地方都找不到。 Small Group Departure Min.12 Pax

Tour Highlight:

- Baikal Dog Sledding
- Blue Crystal Cave
- Buryatia Cultural Dance Show
- Snowmobiling on the frozen lake surface
- Ice fishing
- Hovercraft on ice
- Siberia local cuisine
- Lunch on the frozen lake surface
- Walking on the frozen lake surface



Day 1: Kuala Lumpur – Bangkok – Irkutsk

吉隆坡- 曼谷

Assemble at Kuala Lumpur International Airport (KUL) and boarding flight to Bangkok (BKK). Transfer in Bangkok and boarding flight to Irkutsk (IKT). Upon Arrival, transfer to hotel check in.

在吉隆坡国际机场集合并乘搭航班前往曼谷。曼谷机场转机前往伊尔库茨 克,抵达后送往酒店入住

Day 2: Irkutsk – Listvyanka – Irkutsk 伊尔库兹克-利斯特维扬卡-伊尔库兹克

After breakfast, proceed to Kazanskaya Tserkov', the building is magnificent and the interior is gorgeous. As an Orthodox church, the Church of Our Lady of Kazan has a typical Byzantine style, with a thick red exterior wall and a blue onion-like dome. Snowmobiling on the frozen lake surface is possible when the ice is thick enough. Transfer to Baikal Dog Sledding Centre to experience dog sledding tour. The unique winter dog sledding expedition tour on the ice of the frozen lake will be unforgettable and you will get a lot of adrenaline. Back to city and visit Bakayavrinchkaya Cathedral, proceed to Ангара, you can enjoy the most beautiful view here. 早餐后,前往喀山圣母大教堂,建筑宏伟,内部华丽。作为一座东正教教 堂,喀山圣母教堂具有典型的拜占庭风格,厚重的红色外墙和蓝色洋葱状的 圆顶。游览伊尔库茨克著名的基洛夫广场。尝试在冰上骑行摩托,当冰足够 厚时,在结了冰的湖面上尽情畅游。前往贝加尔湖狗拉雪橇中心体验狗拉雪 橇之旅。在结冰的湖面上进行独特的冬季狗拉雪橇探险之旅,会让您终生难 忘。回城参观 Bakayavrinchkaya Cathedral,继续前往Aнгара,在这里可以欣赏 到最美的景色及前往安加拉河畔,欣赏这里最美的景色,同时在这里可领略 西伯利亚的独特生活。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner 用餐: 早,午,晚餐





Day 3: Irkutsk – Buryatia - Olkhon Island (4.5hours) 伊尔库兹克- 布里亞特– 奥利洪岛

After Breakfast, proceed to Buryatia village, learn about shamanism and Buddhism are central to the Buryat belief system, and you can enjoy local cultural show. Boarding adventure car to Olkhon Island, there is a small stone protruding from the water. It is called "Shaman Stone", and there are many coins scattered on the river bed around its bottom. In ancient times, the local people believed that the shaman stone had magical powers, so ceremonies, sacrifices and mantras were often held around it to clarify false accusations or defend honor.

早餐后,前往布里亚特村庄,萨满教和佛教是当地居民的信仰,并在此体验当地居民的热情好客,同时欣赏布里亚特民族歌舞表演。登上冰上越野车"俄罗斯小钢炮"前往奥利洪岛,有一块小石头凸 水面。它叫"萨满石",底部周围的河床上散落着许多钱币。古时,当地人认为巫石具有神奇的力量,因此经常围绕它举行仪式、祭祀和念咒,以澄清冤屈或捍卫荣誉。同时间前往贝加尔湖神居住的地方——布尔汗海湾。在角湾上的沙曼岩石可眺望全面湖景,还有十三根的萨满柱代表了上帝的 13 个儿子。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner 用餐:早,午,晚餐

Day 4: Olkhon Island 奥利洪岛

After breakfast, proceed to Lake Baikal, is the oldest (25 million years), deepest (1,700 m) and purest lake in the world. From January until March, Lake Baikal is frozen over. Next to Cape Khoboy, northernmost on the amazing island of Olkhon. Cape Khoboy awarded the status of a monument of nature. Cape Khoboy on Lake Baikal is a complex of picturesque rocks, original seat covers with orange lichen. Some of the rocks are through holes and unusual cracks, giving this amazing exotic place special flavor.

早餐后,前往贝加尔湖,它是世界上最古老(2500万年)、最深(1700米)和最纯净的湖泊。从一月到三月,贝加尔湖结冰。毗邻 Khoboy 角,位于迷人的奥利洪岛的最北端。贝加尔湖上的合波角是一个风景如画的岩石群,原始的座套上覆盖着一层层结拜的积雪。沿途 经过哈兰茨、三色水、男孩山及女孩山等,一些岩石上有通孔和不寻常的裂缝,给这个令人惊叹的异国情调增添了特殊的味道。在贝加 尔湖上冰上徒步,去寻找天然的蓝冰瀑布,在令人惊叹的冬季风景中享受野餐午餐。







Hovercraft on Frozen Baikal

Day 5: Olkhon Island – Listvyanka (4 hours) 奥利洪岛- 利斯特维扬卡

After breakfast, head to the lakeside village closest to Irkutsk -Listvyanka, also known as "Baikal Riviera" - is a famous tourist attraction, strolling by the lake feels the beauty of the morning sun. Experience the traditional winter ice fishing in Siberia, the guide will take you to the central of the lake to experience the fun of ice fishing. Visit a local village and learn about the culture and way of life of this remote area. Experience the hovercraft on ice experience flies you over a frozen lake, then visit the open-air fish market, which is a combination market of fish/souvenirs/snacks, and you can also buy local handmade souvenirs.

早餐后,前往距离伊尔库茨克最近的湖边村庄- 李斯特维扬卡,又名 "贝加尔湖里维埃拉" - 是一处著名的旅游胜地,在湖边漫步感觉晨 曦之美。体验传统的西坡利亚冬季冰钓,导游将会带你到有鱼的 湖 上,体验在冰上钓鱼的乐趣。参观当地村庄,了解这个偏远地区 的文 化与生活方式。体验冰上气垫船,体验在冰湖上滑翔的快感。 接着 前往参观露天鱼市场,里面是鱼/纪念品/小吃的组合市场,也能购 买当地特色手工纪念品。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner 用餐:早,午,晚餐 **Emperor Alexander III Statue**



Day 6: Listvyanka - Irkutsk 利斯特维扬卡- 伊尔库兹克

After breakfast, transfer to the city for a cable car ride to Chersky Mountain, where you can admire the beautiful scenery of South Baikal Lake. Continue to Paspacaya Church, one of the oldest rock churches in Irkutsk. Visit the famous Kirov Square in Irkutsk. Wandering in the 130-year-old wooden house area, it has won the reputation of Paris in Siberia because of its gorgeous wooden house architecture. Walking on Karl Marx Street, there are various nostalgic or modern cafes, which is a good place to shop and feel the Russian style. And go to the Angara River to enjoy the most beautiful scenery here, and at the same time, you can enjoy the unique life style of Siberia here.

早餐后,前往城市乘坐缆车游览切尔斯基山,在那里您可以欣赏南贝加尔湖的美丽风景。继续前往帕斯帕卡娅教堂,这是伊尔库茨克最 古 老的岩石教堂之一。游览伊尔库茨克著名的基洛夫广场。游走在 130 百年木屋区,因为木屋建筑华丽而赢得西伯利亚的巴黎美称。走在卡 尔马克思大街上,有各种各样的怀旧或现代咖啡馆,是购物和感受俄罗斯风情的好去处。及前往安加拉河畔,欣赏这里最美的景 色, 同时在这里可领略西伯利亚的独特生活。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner 用餐: 早,午,晚餐

Day 7: Irkutsk – Bangkok – Kuala Lumpur 伊尔库兹克– 曼谷– 吉隆坡

After breakfast, free on your own leisure until transfer to Airport for flight departure to Bangkok and connect to Kuala Lumpur 早餐后,自由活动直到送往机场乘搭航班返回吉隆坡(中转站为曼谷)

Meals: Breakfast 用餐: 早

The Accommodation

Hotel Information (Irkutsk)

Hotel Zvezda 4*



Hotel Information (Olkhon Island)

Villa Malina Olkhon Baikal 4*



Hotel Information (Listvyanka)

Krestovaya Pad 4*





Sequence of itinerary subject to arrangement

	Departure Date: 9 th Feb 2024					
Hotel	Package – MYR (Per Person)					
	Twin Sharing					
	Adult	Child Twin	Child with Bed	Child No Bed	Travel Insurance	Single Supplement
4* star or similar	RM 17,688	RM 17,288	RM 16,988	RM 16,688	Included	RM 1,880

February Departure

Date	Flight No	Sector	Timing
08 Feb 2024	MH 774	KUL – BKK	1620 - 1740
09 Feb 2024	S7 6308	BKK – IKT	1125 - 1910
15 Feb 2024	S7 6309	IKT – BKK	1010 - 1530
15 Feb 2024	MH 781	BKK – KUL	2005 – 2320

	Departure Date: 2 nd Mar 2024					
	Package – MYR (Per Person)					
Hotel	Twin Sharing					
	Adult	Child Twin	Child with Bed	Child No Bed	Travel Insurance	Single Supplement
4* star or similar	RM 16,688	RM 16,388	RM 15,988	RM 15,688	Included	RM 1,880

March Departure

Date	Flight No	Sector	Timing
01 Mar 2024	MH 774	KUL – BKK	1620 - 1740
02 Mar 2024	S7 6308	BKK – IKT	1125 - 1910
08 Mar 2024	S7 6309	IKT – BKK	1010 - 1530
08 Mar 2024	MH 781	BKK – KUL	2005 – 2320

The Accommodation

Hotel Name (4* star or similar)	City	No of Night
Canalis Suvarnabhumi Airport Hotel	Bangkok	1
Baikal North Sea Hotel	Irkutsk	2
Villa Malina Olkhon Baikal	Olkhon Island	2
Krestovaya Pad'	Listvyanka	1
Baikal North Sea Hotel	Irkutsk	1

Remarks:

1) Group Departure Tour Min. 12 pax per group with Chinese speaking guide.

2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.

3) Non-refundable deposit of **RM 5,000/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made **60 days** before departure.

4) 7 Nights' 4* Accommodations with daily Breakfast, lunch and dinner as per itinerary.

5) All airport transfers as per above itinerary

6) Peak seasons surcharge applies.

7) Compulsory Tipping and travel insurance included (up to 69 years old).

8) Russia visa required for Malaysia Passport Holder (price above include of visa fees)

9) Meals will be mixed with local food (Siberia cuisine / Russia & Chinese food)

10) Checked in luggage 20kg per person for KUL – BANGKOK and 23kg per person for BANGKOK – IRKUTSK return.

11) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.

12) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.

13) Time different between Malaysia and Siberia: Siberia is 1h behind Malaysia – currency RUB - Russian Ruble

14) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

15) Russia visa application required: digital copy of passport, digital photo with white background, ID copy and contact no.

For Enquiry, please check the: <u>https://www.goldendestinations.com</u>

